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Protokół Nr L/2023 

z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 08 lutego 2023 r. 

 

 

L Sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1400 Przewodniczący Rady 

Powiatu Andrzej Olech. Przewodniczący Rady Powiatu przywitał wszystkich radnych, 

naczelników wydziałów, kierowników jednostek i następnie stwierdził, że w dniu dzisiejszym  

podejmowane uchwały będą prawomocne, gdyż obecnych na Sesji było 18 radnych. 

 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do przedstawienia porządku obrad: 

 

Proponowany porządek: 

1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

1.1/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

1.2/zatwierdzenie porządku obrad, 

1.3/zatwierdzenie protokołu z  XLVIII Sesji Rady Powiatu w Kluczborku.  

1.4/zatwierdzenie protokołu z  XLIX Sesji Rady Powiatu w Kluczborku 

2.Podjęcie uchwał: 

2.1/ zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 

2023. 

2.2/ w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

2.3/w sprawie uchwalenia "Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

niepełnosprawnych na lata 2023-2030". 

3.Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 

rok 2022. 

4.Sprawozdanie Starosty Kluczborskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Kluczborskiego za 2022 rok. 

5.Przyjęcie ,,Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Kluczborskiego 

za lata 2019-2020”.  

6.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres  

od 06.12.2022  r. do 27.12.2022 r. 

7.Podjęcie decyzji o zdalnym trybie obradowania kolejnej Sesji. 

8.Wolne wnioski. 

9.Zamknięcie obrad. 

  

Radni nie wnieśli uwag do porządku i przyjęli go w głosowaniu: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Maciej Sitek, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, Celina Zając, Przemysław 

Panicz, Norbert Waliczek, Piotr Pośpiech, Andrzej Olech, Jakub Goliński, Damian Buła, 

Lesław Czernik, Wojciech Smolnik, Teresa Wróbel, Mariusz Pieńkowski, Zdzisław 

Pelc, Artur Nowak, Marcin Michalski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
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Magdalena Durecka 

 

 Kolejno Przewodniczący przeszedł do zatwierdzenia protokołu z XLVIII Sesji Rady Powiatu  

w Kluczborku. Radni nie wnieśli uwag. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Artur Nowak, Celina Zając, Ryszard Okaj, Maciej Sitek, Damian Buła, Jarosław Przybył, 

Andrzej Olech, Norbert Waliczek, Jakub Goliński, Przemysław Panicz, Lesław Czernik, 

Zdzisław Pelc, Mariusz Pieńkowski, Teresa Wróbel, Robert Wietrzyk, Wojciech 

Smolnik, Marcin Michalski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 

 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do zatwierdzenia protokołu z XLIX Sesji Rady Powiatu  

w Kluczborku. Radni nie wnieśli uwag. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Sitek, Wojciech Smolnik, Robert Wietrzyk, Jarosław Przybył, Ryszard Okaj, Norbert 

Waliczek, Przemysław Panicz, Mariusz Pieńkowski, Artur Nowak, Celina Zając, Damian 

Buła, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel, Lesław Czernik, Jakub Goliński, Marcin 

Michalski, Andrzej Olech 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 

 

Do punktu 2.1 z porządku obrad 

Przewodniczący przeszedł do omówienia projektu w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2023. Głos zabrał Pan Starosta Mirosław 

Birecki, który zgłosił do projektu autopoprawkę Nr 1 Zarządu Powiatu. Pan Starosta 

powiedział, że dobiega do końca modernizacja Specjalnego Ośrodka  

Szkolno-Wychowawczego, gdzie odbywa się remont bazy dydaktycznej i sportowej.  

W trakcie prac pojawiły się roboty dodatkowe. Okazało się, że trzeba wymienić całą 

podbudowę w sali gimnastycznej, dlatego też należy zwiększyć wartość projektu o kwotę 

124 500 zł. Przesuwa się z zadań remontowych kwotę 100 tys. zł. , z wydziału zarządzania 

drogami. Tam była przewidziana dylatacja mostu na Goli, a  został już złożony wniosek  

o dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Dróg, więc ta dylatacja jest tam przewidziana. 

Następnie przesuwa się kwotę 37 000 zł, w ramach projektu „Bliżej Siebie 2”, w związku  

z przesunięciem kontynuacji realizacji zadania na 2023 rok. Kolejno głos zabrał radny Piotr 

Pośpiech, który powiedział, że przesuwa się 100 tys. zł. ze środków przeznaczonych na 

remonty i utrzymanie dróg, to jaka jest ogólna wartość środków przeznaczona na remonty 

dróg w bieżącym roku? Pan Starosta odpowiedział, że na dzień dzisiejszy jest to kwota 

360 000 zł. Radny Piotr Pośpiech zapytał, czy jest to kwota razem z tymi 100 tys. zł. Pan 
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Starosta powiedział, że to inne zadanie. Na dylatacje było przewidziane w sumie 200 tys. zł., 

a ona będzie robiona w ramach projektu.  

Wobec braku zapytań Przewodniczący przeszedł do głosowania nad zgłoszoną autopoprawką: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Przybył, Ryszard Okaj, Mariusz Pieńkowski, Maciej Sitek, Przemysław Panicz, 

Andrzej Olech, Robert Wietrzyk, Lesław Czernik, Zdzisław Pelc, Artur Nowak, Wojciech 

Smolnik 

PRZECIW (2) 

Jakub Goliński, Piotr Pośpiech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Norbert Waliczek, Teresa Wróbel, Celina Zając, Damian Buła, Marcin Michalski 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 

 

Kolejno został poddany pod głosowanie projekt zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2023 wraz z przyjętą autopoprawką.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Ryszard Okaj, Przemysław Panicz, Artur Nowak, Maciej Sitek, Andrzej Olech, Jarosław 

Przybył, Robert Wietrzyk, Mariusz Pieńkowski, Wojciech Smolnik, Lesław Czernik, 

Zdzisław Pelc 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Jakub Goliński, Damian Buła, Teresa Wróbel, Norbert Waliczek, Piotr Pośpiech, Marcin 

Michalski, Celina Zając 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 

 

Radni w głosowaniu podjęli Uchwałę Nr L/306/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2023. 

 

Do punktu 2.2 porządku obrad 

Następnie przedstawiony został projekt w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

Wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania nad projektem uchwały: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Przybył, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Przemysław Panicz, Maciej Sitek, Andrzej 

Olech, Lesław Czernik, Zdzisław Pelc, Wojciech Smolnik, Mariusz Pieńkowski, Artur Nowak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Jakub Goliński, Marcin Michalski, Damian Buła, Norbert Waliczek, Teresa Wróbel, Piotr 

Pośpiech, Celina Zając 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 
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W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr L/307/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej.  

 

Do punktu 2.3 porządku obrad 

Kolejny projekt dotyczył uchwalenia „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2023-2030”.  

Radni nie zgłosili uwag i podjęli poprzez głosowanie Uchwałę Nr L/308/2023. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Maciej Sitek, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Celina Zając, Jakub Goliński, Przemysław 

Panicz, Marcin Michalski, Damian Buła, Andrzej Olech, Artur Nowak, Jarosław Przybył, 

Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel, Mariusz Pieńkowski, Wojciech Smolnik, Lesław 

Czernik, Norbert Waliczek, Piotr Pośpiech 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 

 

Do punktu 3 porządku obrad 

Kolejno przedstawione i przyjęte zostało sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2022. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ryszard Okaj, Artur Nowak, Maciej Sitek, Robert Wietrzyk, Jarosław Przybył, Norbert 

Waliczek, Przemysław Panicz, Damian Buła, Andrzej Olech, Celina Zając, Lesław Czernik, 

Mariusz Pieńkowski, Jakub Goliński, Marcin Michalski, Wojciech Smolnik, Zdzisław 

Pelc, Teresa Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 

 

 

Do punktu 4 porządku obrad 

Następnie przedstawione i przyjęte zostało Sprawozdanie Starosty Kluczborskiego  

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Kluczborskiego za 2022 rok. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, Robert Wietrzyk, Celina Zając, Maciej Sitek, Jakub 

Goliński, Przemysław Panicz, Andrzej Olech, Mariusz Pieńkowski, Artur Nowak, Damian 

Buła, Lesław Czernik, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel, Norbert Waliczek, Wojciech 

Smolnik, Marcin Michalski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 
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NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 

 

Do punktu 5 porządku obrad 

Kolejno pod głosowanie poddany został „Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska 

dla Powiatu Kluczborskiego za lata 2019-2020”. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Artur Nowak, Jakub Goliński, Mariusz Pieńkowski, Celina 

Zając, Andrzej Olech, Norbert Waliczek, Marcin Michalski, Damian Buła, Lesław Czernik, 

Robert Wietrzyk, Wojciech Smolnik, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel, Jarosław 

Przybył, Przemysław Panicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 

 

Do punktu 6 porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił sprawozdanie z działalności  Zarządu Powiatu za okres  

od 06.12.2022 r. do 27.12.2022 r. Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Okaj, Artur Nowak, Maciej Sitek, Jarosław Przybył, Mariusz Pieńkowski, 

Przemysław Panicz, Lesław Czernik, Norbert Waliczek, Wojciech Smolnik, Zdzisław Pelc, 

Andrzej Olech, Robert Wietrzyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Jakub Goliński, Damian Buła, Marcin Michalski, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel, Celina Zając 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 

 

Do punktu 7 porządku obrad 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do punktu dotyczącego podjęcia decyzji o zdalnym trybie 

obradowania kolejnej Sesji.  

  

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Ryszard Okaj, Przemysław Panicz, Robert Wietrzyk, Damian Buła, Jarosław Przybył, Celina 

Zając, Artur Nowak, Teresa Wróbel, Marcin Michalski, Maciej Sitek, Andrzej Olech 

PRZECIW (1) 

Mariusz Pieńkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Norbert Waliczek, Lesław Czernik, Jakub Goliński, Wojciech Smolnik, Zdzisław Pelc, Piotr 

Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 
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Do punktu 8 porządku obrad 

Następnie głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który zapytał o stan PCZ S.A. w Kluczborku,  

a konkretnie o oddział wewnętrzny. Na Sesji w styczniu br. Pan Prezes szpitala 

poinformował, że zawieszenie pracy oddziału będzie trwało do połowy miesiąca. Natomiast  

w wywiadzie radiowym Pan Prezes podał informację, że postara się uruchomić oddział do  

1 marca br. Czyli przez 2 miesiące oddział będzie nieczynny. Radny zapytał na jakim etapie 

są starania związane z wznowieniem pracy oddziału. Pan Starosta odpowiedział, że według 

posiadanych informacji od Prezesa PCZ S.A. oddział powinien wznowić działanie od 1 marca 

br. Będzie też nowy ordynator na tym oddziale. Radny Piotr Pośpiech powiedział, że doszła 

do niego informacja, że dotychczasowy ordynator odchodzi i czy ten ordynator zakończył już 

swoją pracę, czy zakończy z końcem lutego? Radny powiedział, że to wszystko ma znaczenie, 

bo w trakcie zawieszenia oddziału kontrakt nie jest wypracowywany. Jest wypłacany ryczałt 

na izbę przyjęć, a koszty zatrudnienia wszystkich osób są wysokie. Pan Starosta 

odpowiedział, że dotychczasowy ordynator zakończył pracę z końcem stycznia br. Izba 

przyjęć funkcjonuje i przyjmuje pacjentów. Kolejno radny Piotr Pośpiech powiedział, że 

ryczałt na izbę przyjęć to są niewielkie środki, a utrzymanie, czy koszty pracy lekarzy są to 

koszty potężne i ryczałt przeznaczony na izbę przyjęć tego na pewno nie pokrywa. Następnie 

radny powiedział, że na posiedzeniu Komisji w grudniu ubiegłego roku, usłyszeliśmy, że 

wynik szpitala oscyluje w granicach 3 milionów straty. Radny zapytał, czy po zakończeniu 

roku ta strata za rok 2022, skumulowana strata się potwierdziła i na jakim jest poziomie? Pan 

Starosta powiedział, że pełne finansowe dane będą znane w okolicach maja. W związku z całą 

sytuacja ekonomiczną i tą związaną ze służbą zdrowia przewidywania straty sięgały nawet 6, 

czy 7 milionów. Jak na razie wiadomo, że będzie to mniej. Kolejno radny Piotr Pośpiech 

powiedział, że skoro skumulowana strata na koniec 2021 wyniosła 6,5 mln zł. to należy 

doliczyć wartość między 3 a 4 miliony za rok 2022. Pan Starosta odpowiedział, że nie ma, aż 

tak szczegółowych danych przy sobie, aby udzielić dokładnej odpowiedzi.  

 

Do punktu 9 porządku obrad  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 

za udział w obradach i o godz. 14:20 zamknął L Sesję Rady Powiatu w Kluczborku.  

Na tym protokół zakończono                                                            

 

 

 

 

 

                                                             Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                        w Kluczborku  

                                                         Andrzej Olech 
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Protokołowała: 

Małgorzata Gulanowska 


